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 Utdragsbestyrkande 
 

Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2020-09-28 

Plats och tid Kulturhuset, måndag 28 september 2020, klockan 18.00–19.11 
 Ajournering klockan 19.00-19.09 
 
Beslutande Pia Sjöberg (s) §§ 64-72, 74-83 på grund av jäv 

Kjell Öjeryd (v) §§ 64-72, 74-83 på grund av jäv 
Daniel Grundström (s) §§ 64-77, 79-83 på grund av jäv 
Maria Broberg (v) 
Katarina Lövgren (s) 
Urban Isaksson (v) 
Jan Lövgren (s) 
Ingemar Johansson (c) 
Bo Brydsten (s) 
Oscar Öjeryd (v) 
Viveca Lindbom (s) 
Robin Fransson (v) 
Sven-Åke Nilsson (s) 
Carina Selbrand (c) 
Kjellan Grundström (v) 
Erika F Hedman (s) 

  
Tjänstgörande ersättare Bengt Abrahamsson (v) tjänstgör för Inger Stenlund (v) 

Jan Axelsson (c), tjänstgör för Kristina Axelsson (c) 
 
Övriga deltagare Christer Norberg, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Olov Karlsson, ordförande SorseleBo AB, § 68 
 Michael Nilsson, HR-chef, § 69 
  
Utses att justera Oscar Öjeryd (v) och Viveca Lindbom (s) 
 
Justeringens tid och plats Kommunhuset, tisdag 29 september 2020 klockan 13.00 
 
Underskrifter Sekreterare ............................................................................. Paragrafer 64–83 
  Sara Grundström 
 
 Ordförande ................................................................................................. 
  Maria Broberg  
 
 Justerande ................................................................................................. 
  Oscar Öjeryd Viveka Lindbom 
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 Utdragsbestyrkande 

 
__________________________________________________________________________________ 
 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2020-09-28 Paragraf  64–83 
 
Datum för anslagets uppsättande 2020-09-29 Anslaget tas ner efter  2020-10-21 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift ................................................................................................... 
 Sara Grundström 
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Kf § 64  
 
Godkännande av kallelse 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 14, bör styrelsens, övriga 
nämnders och beredningars förslag till beslut eller yttranden i de ärenden som 
tagits in i kungörelsen skickas till varje ledamot och ersättare senast sju 
kalenderdagar före sammanträdesdagen. Ordförande bestämmer i vilken 
omfattning övriga handlingar i ett ärende ska skickas till ledamöter och 
ersättare före sammanträdet. 
 
Kallelsen och övriga handlingar skickas elektroniskt. Handlingarna i varje 
ärende bör finnas tillgängliga för allmänheten i sammanträdeslokalen under 
sammanträdet. Interpellationer och enkla frågor bör skickas till samtliga 
ledamöter och ersättare före det sammanträde vid vilket de avses bli ställda. 
______ 
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Kf § 65  
 
Fastställelse av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Godkännande av kallelse  
6 Ordförandena informerar  
7 Meddelande  
8 Information av ordf SorseleBo AB om 

bolaget och försäljningen i Gargnäs 10-20 
min 

 

9 Information av HR-chef om arbetsmiljö 
kommunhus 10-20 min 

 

10 Medborgarförslag - Permanenta farthinder 2020/349 
11 Revisionsrapport - Kundfakturering 2019/146 
12 Redovisning av partistödets användning 

2019 
2020/87 

13 Ansvarsfrihet år 2019 för direktionen i 
Partnerskap Inland - Akademi Norr 

2020/238 

14 Bostadsförsörjningsplan för Sorsele 
kommun 

2016/327 

15 Agenda 2030 2019/516 
16 Försäljning av fastighet Norrsele 1:17 2020/329 
17 Exploateringsavtal för fastigheten 

Ammarnäs 2:314 
2020/327 

18 Exploateringsavtal för fastigheterna 
Ammarnäs 2:8 och 2:46 

2020/328 

19 LSS-boende - permanent verksamhet 2020/88 
20 Kostpolicy (livsmedelspolicy) för Sorsele 

kommun 
2020/251 

21 Sammanträdesdagar 2021 2020/339 
22 Valärenden  
 
_______ 
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Kf § 66  
 
Ordförandena informerar 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
- Tycker det känns bra att fullmäktige åter kan hålla möten i Kulturhuset med 

full styrka. 
- Årets företagsranking är släppt. Kommunen jobbar hårt med näringslivet. 

De är mycket viktiga för oss, de ger oss arbetstillfällen som i slutändan ger 
skatteintäkter och borgar för välfärden. I år hamnade vi på 38:de plats och är 
fortfarande Västerbottens bästa kommun i företagsrankingen. Vi jobbar bra 
med föreningslivet. Har tappat lite på tjänstemäns och politikers attityd till 
företagande. Det är oroande och måste analyseras vad orsaken är så att det 
kan åtgärdas snabbt. Vi har även tappat många placeringar på bredband. 
Förklaringen är mest troligt att vi är dåliga på att informera och 
kommunicera om hur bredbandsbygget framskrider, varför det grävs 
överallt men inte färdigt någonstans. Vi ska sträva efter att bli bättre, vill 
finnas till för alla företag och deras bästa. Alla företag ska känna detta. 

- Vår nya landshövding Helene Hellmark Knutsson, kommer på besök den 5-
6 oktober Hon kommer att inleda poesiveckan. Kommunen får möjlighet att 
träffa landshövdingen och beskriva våra utmaningar och våra möjligheter. 
Uppmanar samtliga ledamöter att delta i olika evenemang och att möta 
landshövdingen.  

- VIKOM har haft föreningsstämma. Den föreningen jobbar med ungefär 
samma sak som den nybildade Biosfärsföreningen. Styrelsen i VIKOM hade 
en plan att avveckla föreningen under 2021 men kommunalråden från 
samtliga medlemskommuner var helt överens om att det var lite för snabbt 
och därför fattades beslut att avveckla till år 2022. 

- Kommunen fortsätter som vanligt med företagsbesök under hösten, vintern 
och våren. Fokuserar nu på att besöka ett antal besöksnäringsföretag för att 
få en rapport om hur de klarat sig under pågående pandemi. Företagen i 
Ammarnäs har gått mycket bra under hösten med en ökning, dock har några 
haft en viss minskning. Det är ett otroligt privilegium att få träffa 
kommunens företag, se vilken optimism som finns i vår kommun och för 
kommunen framåt. 

________ 
  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 6 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 67  
 
Meddelanden 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 
1. Länsstyrelsen Västerbotten – Beslut om övertagande av tillsynsansvar enligt 

miljöbalken till Sorsele kommun, dnr 2020/169-427. 
 
2. Kommunstyrelsen – Godkänner i § 124/2020 upprättat förslag till svar på 

revisionsrapport Resultat inom äldreomsorgen, dnr 2019/421-007. 
_______ 
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Kf § 68 Dnr 2019/395-108 
 
Information om SorseleBo AB 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Ordförande Olov Karlsson informerar om bolaget och försäljningen av 
pensionärshusen i Gargnäs; 
- SorseleBo AB ägs av kommunen. Bolaget har idag 166 lägenheter med åtta 

(8) lägenheter i Gargnäs och sex (6) lägenheter i Blattnicksele. Bolaget har 
haft ekonomiska bekymmer ända sedan det bildades med mycket tomma 
lägenheter, ett stort renoveringsbehov och det fanns stora lån. Har därför 
jobbat med att minska kostnaderna och det gör man bäst genom att inte ha 
tomma lägenheter. Därför såldes husen i Blattnicksele förra året. Då 
bolagets bildades fanns 235 lägenheter, så bolaget har minskat sitt bestånd 
rejält. 

 
 I Gargnäs finns också en del tomma lägenheter. Två lägenheter som är i så 

dåligt skick att det inte går att hyra ut och en är en lokal som måste byggas 
om för att gå hyra ut som lägenhet. Ett alternativ är att renovera och hyra ut, 
men det är en risk då det inte finns någon bostadskö i Gargnäs. Om bolaget 
ska investera så vill man veta att man får tillbaka det på sikt. Tanken var då 
att försöka sälja till någon med bättre ekonomi eller genom eget arbete 
renovera och få dit hyresgäster. 

 
 Bolaget har därför jobbat med försäljning en tid och det finns intressenter. 

Men för tillfället avvaktar bolaget med försäljning tills dessa att politiken 
godkänt detta. En försäljning känns som bästa lösningen för både Gargnäs 
och bolaget. En hyresgäst som bor i lägenheterna idag har besittningsrätt. 
Det innebär att de har rätt att bo kvar oavsett om husen säljs eller inte. 

 
- Generellt ser det bättre ut ekonomiskt för bolaget i år jämfört med tidigare 

år på grund av lägre driftskostnader. Hyrorna höjdes från och med augusti 
och kommer totalt att höjas med 9,5 % under de närmaste två åren. 

 
- Beslut har fattats att byta fasad på två fastigheter. Dessa åtgärder finansieras 

med hjälp av stöd från Boverket som bolaget fått för energiåtgärder. 
 
Ledamöterna tillåts ställa frågor till ordförande Olov Karlsson. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information 
_______  
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Kf § 69 Dnr 2019/341-026 
 
Information om arbetsmiljön i kommunhuset 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
HR-chef Michael Nilsson informerar om arbetsmiljön i kommunhuset; 
För ca 10 månader sedan lyfte fackförbundet Vision frågan om arbetsmiljön i 
kommunhuset. Dåvarande kommunchef anlitade Previa som fick i uppdrag att 
utreda detta. Det fattades beslut att 11 chefer skulle intervjuas och beskriva 
deras syn av arbetsmiljön i kommunhuset. Previa tog fram en rapport om hur 
man såg på arbetsmiljön. Vision var dock inte nöjd eftersom inga vanliga 
medarbetare hade fått uttala sig i frågan. Därför beslutades efter årsskiftet att 
konsult Jan Ask fick så i uppdrag att genomföra en ny utredning där samtliga 
medarbetare fick uttala sig. 
 
Båda utredningarna visade väldig tydlig att information och kommunikation 
var bristfällig. Om man inte delar med sig av information kan det upplevas som 
att man blir utesluten. Bra information leder till delaktighet och minskar 
spekulationer.  
 
Ledarskapet är oerhört viktigt och Sorsele kommuns chefer behöver utvecklas. 
Där sker nu regelbundna möten med samtliga chefer i syfte att utveckla och 
ena vårt ledarskap. Det pågår även utbildning till samtliga chefer i 
arbetsmiljöfrågor och specifikt psykosocial arbetsmiljö som är väldigt viktigt. 
Det uppmärksammades också att det inte fanns en fast punkt för personalfrågor 
på ledningsgruppens möten. Personal är det viktigaste vi har, det är den enskilt 
största utgiftsposten och därför måste medarbetarna trivas och må bra för att 
organisationen ska utvecklas. En oerhört viktig punkt som nu är en stående 
punkt. 
 
Upplever att det fungerar jättebra just nu. Kommer att göra en uppföljning med 
en ny, anonym, undersökning med all personal i huset. Känslan är att vi tar 
positiva steg i rätt riktning. Upplever att det känns väldigt lugnt och stabilt. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information 
______ 
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Kf § 70 Dnr 2020/349-106 
 
Medborgarförslag – Säkerhetsåtgärder med bland annat 
permanenta farthinder på Jägargatan 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
- Utredningen ska även omfattas av fler gator för en säker skolväg. 
 
Ärendebeskrivning 
Therese Brännlund har lämnat ett medborgarförslag där hon föreslår att det 
byggs permanenta farthinder på två ställen längs Jägargatan i Sorsele. Hon 
föreslår även att det sätts upp ett staket som hindrar barnen att springa ut på 
gatan och bollar att rulla ut på gatan från den nya fina lekparken som finns. 
Önskar även att fotbollsplanen rustas upp. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslaget. 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Urban Isaksson (v) - Utredningen ska även omfattas av fler gator för en säker 
skolväg. 
______ 
 
Utdrag 20 
Ks 
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Kf § 71 Dnr 2019/146-007 
 
Riktlinjer för debitering och kravhantering 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta upprättad riktlinje för debitering och kravhantering. 
- De antagna riktlinjerna är kommunens svar till kommunrevisionen. 
 
Ärendebeskrivning 
PWC genomförde en granskning av kundfakturering under våren 2019. För att 
utveckla området bör följande rekommendationer prioriteras: 
- Kommunstyrelsen prövar hur arbetet med intern kontroll ska systematiseras 

i organisationen. Vi ser gärna att styrelsen prövar om Sorsele kommun ska 
införa ett reglemente för intern kontroll. 

- Kommunstyrelsen prövar om attestkontroll ska innefatta transaktioner som 
medför inbetalning till kommunen, till exempel kundfakturor. 

- Kommunstyrelsen analyserar hur arbetssätt och rutiner hänförliga till 
kundfakturering kan utvecklas utifrån ett internkontrollperspektiv. 

 
Ekonomienheten har upprättat övergripande riktlinjer för debitering och 
kravhantering för Sorsele kommun-koncern.Till detta dokument ska respektive 
verksamhet samt bolagen upprätta rutiner där avstängning eller annan åtgärd 
kan behövas. 
 
Tidigare har ekonomienheten upprättat attestregler som antogs av 
kommunstyrelsen i § 37/2020. Stödenheten har påbörjat arbetet med att 
upprätta en internkontrollplan. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 101/2020 
Ekonomichefens tjänsteutlåtande 2020-06-18 
Förslag till riktlinjer 
Kommunrevisorerna skrivelse 
Revisionsrapport 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att upprättad riktlinje för debitering och 
kravhantering antas samt att de antagna riktlinjerna är kommunens svar till 
kommunrevisionen. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 

  

Utdrag 2009 
Samtliga 
verksamheter 
Kommunchef 
Ekonomi 
Kommunrevisionen 
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Kf § 72 Dnr 2020/87-104 
 
Redovisning av partistödets användning 2019 och utbetalning 
av partistöd för år 2021 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Redovisning av partistödets användning från Vänsterpartiet, Sorsele 

Socialdemokratiska Arbetarparti och Centerpartiet för år 2019 godkänns. 
- Partistöd för år 2021 godkänns för utbetalning till dessa partier. 
- Moderaterna har inte lämnat in någon redovisning och godkänns därför inte 

för utbetalning av partistöd för år 2021. 
 
Ärendebeskrivning 
En mottagare av partistöd ska årligen lämna en skriftlig redovisning som visar 
att partistödet har använts för det ändamål som anges i 4 kap. 29 § första 
stycket kommunallagen, alltså till att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska inkludera ekonomisk redovisning 
och verksamhetsberättelse. Till redovisningen ska fogas ett granskningsintyg. 
Redovisning ska ske per kalenderår och vara inlämnad till kommunen senast 
per den 30 juni året efter det att stödet har lämnats. 
 
Partistöd betalas ur årligen i förskott under januari månad efter beslut av 
fullmäktige. Har redovisning och granskningsrapport enligt 4 kap. 31 § andra 
stycket kommunallagen inte lämnats in till fullmäktige senast den 30 juni året 
efter redovisningsperiodens utgång, utbetalas inget stöd för nästkommande år. 
 
Det lokala partistödet i Sorsele kommun utgår till partier som är 
prepresenterade i fullmäktige i enlighet med vad som föreskrivs i 4 kap. 29 § 
andra stycket kommunallagen. 
 
Kommunfullmäktige beviljade i § 62/2019 utbetalning av partistöd för 2019 till 
Moderaterna, Vänsterpartiet, Sorsele socialdemokratiska Arbetarparti och 
Centerpartiet. 
 
Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetareparti och Centerpartiet har 
lämnat in redovisning senast 30 juni. Samtliga partier är representerade i 
kommunfullmäktige och uppfyller därmed villkoren för utbetalning av 
partistöd för år 2021. 
 
Moderaterna har inte lämnat in någon redovisning och uppfyller därmed inte 
villkoren för utbetalning av partistöd för år 2021.  
 
 
 
     Forts. 
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Kf § 72, forts. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 103/2020 
Kommunsekreterarens tjänstutlåtande 2020-08-17 
Sammanställning av utbetalt partistöd 
Redovisning från Vänsterpartiet, Socialdemokraterna och Centerpartiet 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att redovisning av partistödets användning från 
Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetarparti och Centerpartiet för 
år 2019 godkänns. Partistöd för år 2021 godkänns för utbetalning till dessa 
partier. Moderaterna har inte lämnat in någon redovisning och godkänns därför 
inte för utbetalning av partistöd för år 2021 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2009 
Samtliga partier 
Ekonomi 
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Kf § 73 Dnr 2020/238-107 
 
Ansvarsfrihet 2019 för direktionen i Partnerskap Inland – 
Akademi Norr 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Direktionen och de förtroendevalda i kommunalförbundet beviljas 

ansvarsfrihet för 2019 års verksamhet. 
- Kommunalförbundets årsredovisning för 2019 godkänns. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Pia Sjöberg (s) och Kjell Öjeryd (v) i 
handläggningen av detta ärende och lämnar sina platser. Ingen ersättare 
inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Årsredovisning för kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi Norr 
avseende år 2019 fastställds av direktionen 2020-02-28.  
 
Eftersom Partnerskap Iland – Akademi Norr är ett kommunalförbund med 
direktion så ska frågan om ansvarsfrihet prövas i varje medlemskommuns 
fullmäktige. 
 
Av upprättad revisionsberättelse framgår att revisorerna föreslår att direktionen 
för kommunalförbundets beviljas ansvarsfrihet för 2019 års verksamhet, samt 
att kommunalförbundets årsredovisning för 2019 godkänns.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 104/2020 
Revisionsberättelse 
Skrivelse 
Årsredovisning 2019 
Protokollsutdrag 2020-02-28 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att direktionen och de förtroendevalda i 
kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2019 års verksamhet. 
Kommunalförbundets årsredovisning för 2019 godkänns. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 

  

Utdrag 2009 
Akademi Norr 
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Kf § 74 Dnr 2016/327-011 
 
Bostadsförsörjningsplan för Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Bostadsförsörjningsplanen godkänns. 
- Funktionella styrdokument ska arbetas fram, direkt kopplade till aktuell 

översiktsplan, i syfte om att säkerhetsställa en bra bostadsförsörjning för 
kommunens fortsatta tillväxt. 

 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tagit initiativ till att beslut har fattats som innebär 
att i samverkan med en konsult har en bostadsförsörjningsplan framtagits. 
Kravet att kommunerna ska ta fram en sådan plan är reglerad i lagstiftning och 
alltmer efterfrågas kommunens bostadsförsörjningsplan från olika instanser 
bland annat Länsstyrelsen och Boverket. Arbetet kring kommunens 
bostadsförsörjningsplan har pågått sedan 2016 och materialet kommer att 
kompletteras med riktlinjer för markanvisning och markanvisningsavtal.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 112/2020 
Kommunchefens tjänstutlåtande 2020-08-17 
Förslag till bostadsförsörjningsplan 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att bostadsförsörjningsplanen godkänns. 
Funktionella styrdokument ska arbetas fram, direkt kopplade till aktuell 
översiktsplan, i syfte om att säkerhetsställa en bra bostadsförsörjning för 
kommunens fortsatta tillväxt. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 20 
Hemsidan 
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Kf § 75 Dnr 2019/516-106 
 
Strategisk handlingsplan för Agenda 2030 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta upprättad strategisk handlingsplan för kommunens fortsatta och 

samordnande arbete med Agenda 2030. 
- Kommunchefen är huvudansvarig, då strategin bygger på ett helt 

koncerntänk. 
 
Ärendebeskrivning 
Inom Sorsele kommun så har arbetet med översiktsplanen tagit upp Agenda 
2030. Kommunens arbete inom folkhälsa har också tagit höjd för de delmål 
som finns i Agenda 2030. Behov av att mera strategiskt arbeta kring de 17 
målen som beskrivs i Agenda 2030 och lägga ett förnuftigt utvecklingsarbete, 
gör att en framtagen strategisk plan är nödvändig.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 113/2020 
Kommunchefens tjänstutlåtande 2020-08-14 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att upprättad strategisk handlingsplan för 
kommunens fortsatta och samordnande arbete med Agenda 2030 antas. 
Kommunchefen är huvudansvarig, då strategin bygger på ett helt koncerntänk. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 20 
Kommunchef 
Samtliga verksamhetschefer 
Hemsidan 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 16 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 76 Dnr 2020/329-253 
 
Försäljning av Norrsele 1:17 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Kommunen säljer fastigheten via mäklare och öppen budgivning med krav 

på att byggnation av fritidshus eller permanentboende startar inom två (2) 
år. Utgångspris föreslås till 500 000 kronor. 

- Kommunen kommer inte att sälja någon av kommunens övriga större 
skogsfastigheter. 

- Tekniske chefen får i uppdrag att genomföra försäljning. 
 
Ärendebeskrivning 
Intressent har inkommit med förfrågan om att förvärva kommunens fastighet 
Norrsele 1:17. Norrsele 1:17 är egen fastighet med en totalarea om 30 280 m2 
(3,28 ha). Enligt intressenten är syftet med förvärvet att bygga fritidsbostad och 
komplementbyggnader på fastigheten. Tekniska verksamheten har inte 
undersökt hur gällande byggregler är på aktuell fastighet och har meddelat 
intressenten att kontakta byggnadsinspektör för att reda i de administrativa 
regler som finns för byggande på fastigheten. 
 
Tekniska verksamheten anser att kommunens nuvarande prissättning om 40 
kronor/m2 inte är tillämpligt i ett sådant här fall, ej heller finns det något 
uppdrag att sälja fastigheter av den här typen varför beslut måste tas i frågan. 
Tekniska verksamheten anser att det finns två alternativ i ärendet. Alternativ 1 
är att kommunen säljer fastigheten via mäklare och öppen budgivning med 
krav på att byggnation av fritidshus eller permanentboende startar inom två (2) 
år. Utgångspris föreslås till 500 000 kronor. Alternativ 2 är att kommunen 
väljer att inte sälja fastigheten och tar samtidigt beslut om att ej heller sälja 
någon av kommunens övriga större skogsfastigheter.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 119/2020 
Tekniska chefens tjänsteskrivelse 2020-08-18 
Övergripande situationsplan 
Översiktlig situationsplan 
Situationsplan detalj 
Fastighetsinformation 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunen säljer fastigheten via mäklare och 
öppen budgivning med krav på att byggnation av fritidshus eller 
permanentboende startar inom två (2) år. Utgångspris föreslås till 500 000 
kronor. Kommunen kommer inte att sälja någon av kommunens övriga större 
skogsfastigheter.      Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 17 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 76, forts. 
 
Tekniske chefen får i uppdrag att genomföra försäljning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 20 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 18 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 77 Dnr 2020/327-251 
 
Exploateringsavtal för fastigheten Ammarnäs 2:314 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Godkänna upprättat exploateringsavtal inklusive bilagorna. 
- Kommunstyrelsens ordförande och kommunchef i förening tecknar 

exploateringsavtalet. 
- Tekniska verksamheten får i uppdrag att följa och bevaka avtalet så att 

överenskommelserna fullgörs. 
 
Ärendebeskrivning 
Exploatör i Ammarnäs har för avsikt att avstycka och försälja sju (7) tomter på 
fastigheten Ammarnäs 2:314. 
 
Tekniska verksamheten har lämnat förslag till exploateringsavtal till 
exploatören vilket exploatören har godkänt. Exploateringen ska ske i en (1) 
etapp under en tidsperiod om sju (7) år om förlängningsoptionen används.  
 
Ärendet är kompletterat med utredning om bredbandsanslutning enligt 
allmänna utskottets beslut § 89/2020.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 120/2020 
Tekniska chefens tjänsteskrivelse 2020-08-17 
Förslag till exploateringsavtal 
Plankarta 
Planbeskrivning 
Bilaga 8-10 (bredbandsanslutning) 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att upprättat exploateringsavtal inklusive bilagorna 
godkänns. Kommunstyrelsens ordförande och kommunchef i förening tecknar 
exploateringsavtalet. Tekniska verksamheten får i uppdrag att följa och bevaka 
avtalet så att överenskommelserna fullgörs. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 20 
Tekniska chefen 
Kommunchef 
Kommunstyrelsens ordförande  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 19 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 78 Dnr 2020/328-251 
 
Exploateringsavtal för fastigheterna Ammarnäs 2:8 och 2:46 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Godkänner upprättat exploateringsavtal inklusive bilagorna. 
 Kommunstyrelsens ordförande och kommunchef i förening tecknar 

exploateringsavtalet. 
- Tekniska verksamheten får i uppdrag att följa och bevaka avtalet så att 

överenskommelserna fullgörs. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Daniel Grundström (s) i handläggningen av detta 
ärende och lämnar sin plats. Ingen ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Exploatör i Ammarnäs har för avsikt att avstycka och försälja 37 tomter på 
fastigheterna Ammarnäs 2:8 och 2:46. 
 
Tekniska verksamheten har lämnat förslag till exploateringsavtal till 
exploatören vilket exploatören har godkänt. Exploateringen ska ske i tre (3) 
etapper under en tidsperiod om 20 år om förlängningsoptionen används.  
 
Ärendet är kompletterat med utredning om bredbandsanslutning enligt 
allmänna utskottets beslut § 90/2020. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 121/2020 
Tekniska chefens tjänsteskrivelse 2020 
Förslag till exploateringsavtal 
Plankarta 
Planbeskrivning 
Geoundersökning 
Skogsstyrelsens utredning 
Anslutningskarta va-nät 
Etappindelning 
Bilaga 8-10 (bredbandsanslutning) 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att godkänna upprättat exploateringsavtal inklusive 
bilagorna. Kommunstyrelsens ordförande och kommunchef i förening tecknar 
exploateringsavtalet. Tekniska verksamheten får i uppdrag att följa och bevaka 
avtalet så att överenskommelserna fullgörs. 
 
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 20 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 78, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2009 
Tekniska chefen 
Kommunchef 
Kommunstyrelsens ordförande 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 21 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 79 Dnr 2020/88-734 
 
LSS-boende – permanent verksamhet 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Inrätta LSS-boende i fastigheten Napoleongården med upp till fyra (4) 
lägenheter i form av gruppboende. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslöt i § 59/2020 att återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen med motiveringen att ett bättre ekonomiskt underlag begärs, 
att man tar hänsyn till de synpunkter som framförts i revisonrapporten samt 
Sveriges Kommuner och Regioners (SKR:s) rapport. 
 
Sorsele kommun har under många år betalat in till utjämningssystemet för LSS 
och kommunen har fram till år 2019 inte heller haft något eget LSS-boende. 
Vid inrättandet av det tillfälliga LSS-boendet gjordes ett antal antaganden som 
inte har realiserats. För att finna en permanent lösning har utredningen 
beskrivit ett nuläge och lyft fram olika alternativ för kommunen att gå vidare 
med. 
 
Denna utredning bygger på de punkter som kommunfullmäktige beslutat ska 
utredas vidare i samband med återremiss 2020-06-08. Utredningen har i detta 
skede försökt att bland annat utveckla de olika alternativen och i viss mån 
tydliggjort de ekonomiska konsekvenserna. Den tidigare utredningen hade 
fokus på att få med de anhörigas åsikter om ett framtida boende.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 122/2020 
Utredarens tjänsteutlåtande 2020-09-07 
Utredning/svar på återremiss 
Kommunfullmäktige § 59/2020 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att ett LSS-boende inrättas i fastigheten 
Napoleongården med upp till fyra (4) lägenheter i form av gruppboende. 
 
Kjell Öjeryd (v) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 

  

Utdrag 2009 
IFO-chef 
Teknisk chef 
Ekonomi 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 22 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 80 Dnr 2020/251-012 
 
Uppdaterad kostpolicy för Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar kostpolicy 2020 för Sorsele kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunens kostpolicy skall verka såsom ett ramverk för våra verksamheter. 
Den skall styra verksamheterna, både avseende tillverkningsfasen, men även 
hanteringen ute på mottagningsställen. Policyn skall också styra 
upphandlingskraven och säkerhetsställa att Sorsele kommun står upp för ett 
klimatsmart anpassat Agenda 2030. Under 2019/2020 har ett arbete från vår 
kostchef startats och varit ute på remiss internt i organisationen. Inkommen 
skrivelse från djurens rätt om upphandling av burägg, kom till 
beredningsgruppen under våren 2020 och förstärkte behovet av en uppdaterad 
kostpolicy för Sorsele kommun. 
 
Förslag på ny kostpolicy har tagits fram.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 126/2020 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att anta kostpolicy 2020 för Sorsele kommun. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 20 
Kostchef 
Tekniska chefen 
Hemsidan 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 23 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 81 Dnr 2020/339-006 
 
Sammanträdesdagar 2021 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta följande sammanträdesdagar för 2021: 
22 februari, 26 april, 21 juni, 27 september och 8 november. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskottens sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut om sina sammanträdesdagar efter 
det att kommunstyrelsen fattat beslut. 
 
Kansli- och ekonomienheten har tillsammans lagt en planering för 
sammanträdesdagar då beslut måste fattas utifrån årsredovisning och budget:  
 
April – Bokslut samt budget med planeringsförutsättningar. 
Kommunfullmäktige beslutar om ansvarsfrihet till nämnder och styrelse. 
Juni – Tertial 1 samt förslag ramfördelning. Kommunfullmäktige fastställer 
ramarna och investeringsbudget. 
Oktober – Tertial 2 
November – Internbudget fastställs.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 129/2020 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2020-09-03 
 
Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att anta 22 februari, 26 april, 21 juni, 27 september 
och 8 november som sammanträdesdagar för 2021: 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 20 
Kommunsekreterare 
Samtliga ledamöter 
Hemsidan 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 24 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 82  
 
Ajournering 
 
Sammanträdet ajourneras klocka 19.00-19.09 för valberedningens arbete 
_____ 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 
  

 Datum Sida 
 2020-09-28 25 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 83  
 
Valärenden 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Entledigar Martin Harr (s) från sitt uppdrag som ledamot i Sorsele 

Värmeverk AB. 
- Jan Lövgren (s) ersätter Martin Harr (s) och utses som ledamot i Sorsele 

Värmeverk AB. 
- Entledigar Kristina Axelsson (c) från sitt uppdrag som ersättare i Sorsele 

Värmeverk AB. 
- Anton Johansson (opolitisk) ersätter Kristina Axelsson (c) och utses som 

ersättare i Sorsele Värmeverk AB. 
 
Ärendebeskrivning 
- Martin Harr (s) har sagt upp sitt uppdrag som ledamot i styrelsen för Sorsele 

Värmeverk AB. 
- Kristina Axelsson (c) har sagt upp sitt uppdrag som ersättare i styrelsen för 

Sorsele Värmeverk AB. 
 
Styrelsen för Sorsele Värmeverk AB består av: 
Anders Pettersson, ordförande 
Christina Harr-Stenlund, v ordförande 
Martin Harr (s), ledamot 
Robin Fransson (v), ersättare 
Kristina Axelsson (c), ersättare  
 
Beslutsunderlag 
Uppsägningarna 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Jan Lövgren (s) – Valberedningen föreslår att Jan Lövgren (s) utses som 
ledamot och Anton Johansson (opol) utses som ersättare till Sorsele Värmeverk 
AB. 
______ 
 
Utdrag 20 
Samtliga valda 
FMS 
Löner 
Pärm 
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